
Letos zelo uspešni
Občani krajevne skupnosti

Tabor se zelo zanimajo za vse,
kar se dogaja na Taborti. še
prav posebno za področje ko-
munalne dejavnosti oziroma
komutialnega razvoja Tabora.
Zato ni naključje, da so do-
bro obiskarii predvsem zbori
občanov, na katerih se dogo-
varjajo o ureditvi Tabora. Ta-
ko so do začetka letošnjega le-
ta, ko smo sprejemali občinske
proračune in programe razvo-
ja, na zborih predlagali vrsto
idej in pobud. o katerih so tu
di »Dogojrori« objavili dokaj
obširen zapis.

Ko se izteka letošnje leto
in vstopamo y leto 1975 ter
že pripravljamo programe za
prihodnje leto, je prav, da Ta-
borjani tudi preko našega ča-
sopisa zvedo, kako se njihove
pobude in ideje uresničujejo.

Tajnik KS Tabor Luka Levič-
nik je bil hitro pripravljen na-
nizati nekaj nalog, ki jih v
krajevni skupnosti uspešno re-
šujejo, ali pa so jih celo že
rešili. Kar v telefonskem slogu
sva se pogovorila: »Dolga leta
na vsakem zboru občanov
vztrajno postavljana zahteva —
asfaltiranje cestišča in pločni-
kov na Priškovcu — je črtana
z dnevnega reda. Prebivalci
Friškovca že nekaj mesecev ho-
dijo po asfaltu. Asfaltirani so
tudi pločniki in Maistrova ter
Ilirska ulica. Pripravljena je
zemljiška in gradbena doku-
mentacija za gradnjo zazidal-
nega otoka Co-2, urejeno se-

maforiziranje križišoa Reslje-
va—Masarykova, zgrajen top-
lovodni priključek stanovanj-
skega bloka v Maistrovi 4. Mno-
gokrat že kar nobene razprave
o rušenju starega in izgrad-
n.ji novega otroškega vrtca Ane
Ziherl so končane, občani pa
zadovoljni, ko gledajo skelet
vrtca — sedaj ravno težko pri-
dakujejo, kdaj bodo njihovi
malčki lahko uživali v naših
lepih prostorih. Tudi dela na
izgradnji fontane pred do-
mom upokojencev sa se pri-
čela^Prav sedaj delavci ureja-
jo okolico npvega- stblpiča po-
leg dpma upokojencev kjer so
našle svoj prepotrebni stano-
vanjski kotlček medicinske se-'
stre Kliničnega centra.« Nato
je tovariš Levičnik prlpovedo-
yaL še o akcijah — riekaterih
zelo uspešnih družbenopolitič
nih organizacijah, med njimi
zlasti o akcijah Zyeze borcev,
skrbi za borce invalide, upo-
kojence, mladino, akcijah Rde-
čega križa in še in še. da
omenim samo sodelovanje s
TVD Partizan Tabor pri orga-
niziranju smučarskih tečajev
za mladino, dobro sodelovanje
z osnovno šolo Ledina, inter-
natom srednje vzgojiteljske
šole, domom upokojencev in
vsemi organizacijami združene-
ga dela na območju krajevne
skupnosti.

Seveda pa se je KS zlasti
angažirala pri vseh političnih
akcijah v letošnjem letu, od
spomladanskih volitev delega-

tov v družbenopolitične skup
nosti, kongresa ZK, mladine in
sindikata, izvajanja ustav-
nih določil v delu in življenje
tako organizacij združenega de-
la, občin in krajevnih skup
nosti, do novembrskih volitev
v s&moupravne interesne
skupnosti.

Za december pripravljajo še
večji posvet o- urbanistični in
komunalni ureditvi Tabora, ob
izteku leta pa bo najfnlajše
Taborjane obiskal tudi Dedek
mraz.

»In za vse tiste, ki že dolgo
hodimo skozi park pred 6.6-
mom upoko,jencev,v letu 1975
bo iz fontane zažuborel vrelec
vode, upokojencj pa bodo v
parku dobili klopi, da se bodo
lahko v miru predajali sveže-
mu zraku in pomenku z znan-
cem ali sorodnikom,« je po-
vedal Luka .Levičnik ob koncu
najinega pogovora, ko sem ga
povprašala o načrtih za prihod-
nje leto. Vendar pa seveda to
ni vse, kar bodo na Tabonrsto-
rili v prihodnjem letu, ven-
dar o tem kaj več v eni od
prihodnjih številk »Dogovo
rov«. Za danes pa samo še
iskrena Cestitka vseh, ki de-
lajo v organizacijah krajevne
skupnosti in želja za čimveč
delovnih uspehov, osebne sre-
če in zadovoljstva y letu 1975
vsem občanom občine Ljublja-
na-Center, še prav posebno pa
prebivalnem krajevne skupnd-
sti Taboc. P. T.


